
 
 
 
 
 
 
 
Til Bestyrelsen for Hornbæk Fjernevarnme A.m.b.a. 

13. maj 2021 
 

 
 
 
 
Vedr. Forslag til behandling ved den ordinære generalforsamling 10. juni 2021 
 
Jeg er i forbindelse med, efter min mening, omfattende korrespondance med både den 
daglige leder samt bestyrelsesformanden, blevet gjort opmæksom på, at ingen af parterne 
er interesseret i at formidle oplysninger, der umiddelbart kan have interesse for os som 
Andelshavere, hvis man som jeg ønsker at forstå flere af  de økonimiske aspekter i driften 
af Hornbæk Fjernvarme. 
 
Derfor dette forslag til behandling på generalforsamlingen: 
 
Det pålægges Bestyrelsen og den Daglige leder, at overholde de samme generelle regler i 
offentlighedsloven for aktindsigt, som gælder for ”varmeselskaber med en kapacitet på 
mere end 10 Mj/s”.  
 
 
 
Venlig hilsen, 
 
 
Benny Lund 
Drejervej 6 
3100 Hornbæk 
 


